
IZ ČRNEGA VRHA

Asfaltna
lastovka

Kot tujek, tokrat močno zaželen, je
dobrih sto metrov od šole na Črnem
vrhu zasidrana nova večnamenska as-
faltna ploščad. S svojo črno 14 krat 28
metrov veliko ploščadjo ponuja doma-
činom pogled na materijo, ki si jo že
dolgo želijo videti tudi na makadamski
vaški cesti.

»Dobrih deset let je bilo treba, da
smo dobili to asfaltno ploščad«, je se-
štel leta lastnih naporov in pomoči iz
občinske SITEKS, tajnik krajevne
skupnosti Milan Košir. »Teren je bilo
treba najprej izbrati, saj je pri nas ko-
tnaj mogoče najti tako veliko ravno
površino. Potem, ko smo izravnali in
naredili osnovni vložek, je dobra tri
leta v makadamski podobi služil doma-
čim šolarjem. Vendar le v dalj časa
trajajočem lepem vremenu. Ko smo se
z delavci Komunalnega podjetja Ljub-
ljana TOZD nizke gradnje ter s stro-
kovnimi delavci SITEKS p>ogovarjali o
asfaltiranju ploščadi, smo ugotovili, da
bo potrebno celotno območje igrišča
drenirati. Drenažne cevi smo vložili tu-
di do dva metra globoko. Če ne bi
izvedli tega dragega opravila, bi lapor-
nata tla prav kmalu pokazala svojo
moč«.

Po lanskem predračunu je asfaltira-
nje igrišča veljalo 450 tisoč dinarjev.
SITEKS je denar nakazalo v dveh
obrokih. Letos pa je številka narasla še
za nadaljnjih 50 tisoč dinarjev, ki pa jih
krajani Crnega vrha nimajo. Upajo, da
jim bo SITEKS tudi tokrat priskočila
na pomoč.

»Domačini smo opravili vsa priprav-
ljalna in zaključna dela. Delavci Komu-

nalnega podjetja Ljubljana TOZD ko-
munalne gradnje so izvedli le tista
opravila, ki zahtevajo posebne stroje
oziroma strokovno usposobljene ljudi.

K delovnim akcijam za zaključna de-
la smo še posebej povabili mladinsko
organizacijo Črni vrh, ki si je izrecno
želela to večnamensko asfaltno plo-
ščad.«

Zapisali smo že, da je asfalta 14 me-
trov po širini in 28 metrov po dolžini.
Osnovna šola Dolomitskega odreda iz
Polhovega Gradca bo kupila še opremo
za igrišče. Na njem bodo postavljeni
koši, goli za rokomet oziroma nogomet
ter mreža za odbojko.

»V krajevni skupnosti Črni vrh še
nimamo športnega društva«, je pridal
kritično ugotovitev Milan Košir in
predlagal, da bi vsaj pri OO ZMS uved-
li športno sekcijo, ki naj bi bila zarodek
kasnejšega športnega društva, v katere-
ga bi se zlivali mladi in starejši«.

Med asfaltno ploščadjo in črnovrško
osnovno šolo pa bodo mladinci postavi-
li tudi igrala za predšolske otroke. Ku-
pili so zvirala, gugačnici in tobogan.
Sami bodo obogatili igrišče z lesnimi
igrali. Denar je prispevala tudi skup-
nost otroškega varstva naše občine.
Skratka, Črni vrh je pozdravil prvih
392 kvadratnih metrov asfalta. Jim bo
ta pomagal, da bodo še bolj složni, ko
bodo pričeli z akcijo za zbiranje denar-
ja za asfaltiranje 990 metrov krajevnih
cest? Upajmo!

P. S. Ob zaključku redakcije smo
vprašali na Črni vrh, kako je uspela
prostovoljna delovna akija mladincev v
soboto 4. oktobra. Predsednica organi-
zacije ni bila zadovoljna z udeležbo. Na
delovišče je prišlo okrog deset bližnjih
mladincev in mladink, ki redno sodelu-
jejo v dejavnosti OO ZSMS. Ostalih
žal ni bilo blizu. Upamo, da bo ob
prihodnji akciji (postavljanje igral za
predšolske otroke) ta številka znatno
večja.
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